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Har tatt opp saken med rådmannen i dag, ønsker en redegjørelse i utvalget Strategi og Drift
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Fra: Odd Jakob Gjul <oddgjul@gmail.com> 
Sendt: tirsdag 3. mars 2020 11:47
Til: Myrvold Tom <Tom.Myrvold@orland.kommune.no>; Odde Finn Olav <Finn.Olav.Odde@orland.kommune.no>;
Engen Thomas <Thomas.Engen@orland.kommune.no>; Postmottak Ørland <Postmottak@orland.kommune.no>
Emne: Åstum
 
Hei
 
Jeg kjøpte en gård på Fitjan/Åstum på Opphaug i 2011, der jeg driver med en privat reguleringsplan med ønske om
boligtomter, og ønske om å få revet den gamle gården. 
Bygningene på gården var i dårlig stand da gården ble kjøpt i 2011, og derfor ønske om å få revet og bygge nytt på
denne tomten.   
 
Gården har blitt foreslått å vernet, eller at jeg kan få tillatelse til rive den mot at det bygges opp ny bebyggelse i
samme tunstruktur. 
 
Ved befaring på gården i forbindelse med at leieboer flyttet ut, ser jeg at driftsbygning har fått en del større
setningsskader på ganske kort tid. 
Murene har hatt noen sprekker siden den ble kjøpt, men ser nå at sprekker spesielt på en plass har mer en dobbelt
seg. Murene på ene langveggen heller utover, og tregulv inne på låve har fått ei glippe på ca 10 cm. Ser også ut til
at noen av bjelker bærekonstruksjon har en del råteskader.
 
Nå går det en vei helt inntil driftsbygning som benyttes av en del beboere i området, og jeg ønsker ikke å ta ansvar
for ferdsel ved bygget. 
Nå er dette en privat vei og jeg vil derfor stenge denne for gjennomkjøring. Og omkjøring kan fint skje via
Fitjanveien.
 
Regulering av tomter er foreløpig stoppet i påvente av en avklaring for ny adkomst ved Ballsnesbro, som også ser
ut til å ha stoppet opp og kan ta noe tid.
Så veien vil nok bli stengt over en lengre periode.
I forbindelse med reguleringen har jeg sendt noen e‐poster til Thomas Engen, lurer i den sammenheng på om e‐
postadressen hans er inaktiv/fått ny epost adresse? Kan ikke se at jeg har fått noe svar det sist halvåret. Tror heller
ikke at Kystplan har fått svar på noen e‐poster.
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